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RESUM DEL CONSELL DE BARRI DE VALLBONA 

 

Data: dimecres 29 de març 2023 

Lloc: Casal de Barri Vallbona 

Hora inici: 19.00.h 

Hora de finalització: 21:00h 

 

Composició de la taula: Sr Xavier Marcè, Regidor Districte NB, Sra Carol 

Recio , Consellera de barri , Sr Jose Gabriel  Duarte , Gerent del Districte NB, i  

Sra. Marisa Basco, Tècnica de Barri.  

 

ASSISTENTS 

Entitats representades: A.V Vallbona,  Racing Club Vallbona. 

Consellers municipals: Sra Carolina Recio, Barcelona en Comú,  Sr Toni 

Pallares PSC, Sr Manuel Fernàndez del Campo C’s i Sra Rosa Martín 

Barcelona en Comú  

Assistència total en el moment de màxima afluència 20 persones 

 

ORDRE DEL DIA 

 Balanç de mandat 

 Precs i preguntes 

 

TEMES TRACTATS 

 

El Regidor de Dte, Sr Francesc Xavier Marcè, dona la benvinguda als membres 

de la taula i als assistents al Consell de Barri. 
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Balanç de mandat  
 
El Regidor explica a partir d’un document que es presenta en power point les 
actuacions realitzades al barri de Vallbona en el  mandat actual de govern. 
 
 
Les actuacions han estat determinades per: polítiques a nivell de ciutat, 
polítiques a nivell de Districte i polítiques a nivell de barri. 
El Gerent del Districte explica les inversions realitzades durant el mandat al 
barri de Vallbona  
( consultar document de balanç de mandat) 
 
La Consellera de Barri de Vallbona explica que  tal i com recull la nova 
contracta de neteja s han començat a fer les primeres les passejades de neteja 
pel barri amb els veïns i veïnes, per tal identificar els punts foscos del barri en 
relació a la neteja. 
 
També explica que s ha fet una aposta en quan a suport e inversió a l’escola 
Ciutat Comtal amb la incorporació de figures d’educadors i el desplegament de 
dos projectes que actualment encara s’estan treballant: “ protegim escoles” i 
“transformen el pati “que suposarà una millora qualitativa en el projecte 
educatiu de l escola. 
 
La Consellera de Barri recorda,  el nou canvi en la mobilitat referit a bus a 
demanda que començà el passat 20 de març i que millora substancialment la 
mobilitat al barri, especialment perquè connecta la part sud de barri amb la part 
nord i alhora comunica amb punts d’intercanvi ( plaça Roja/ Escolapi Càncer, 
Aiguablava/ Trinitat Nova) 
 
Explica també que fa pocs dies es va fer una sessió oberta al veïns/es i a les 
entitats de Vallbona i Montcada en relació al projecte Agra Vallbona i que es un 
projecte de futur que hem d’anar construint plegades.  
 
 
 
 

Torn obert de paraules                                                                                                                          

Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les 
següents queixes o peticions, que es remetran als departament municipals 
corresponents: 
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PREGUNTES/COMENTARIS RESPOSTES 

 

Agraeixen la millora en relació a la 
neteja en els últims mesos. 
 
 
Demanen la construcció d’una escola 
bressol i un Casal de GG pel barri de 
Vallbona. Lamenten que hagi  
desaparegut el ball quinzenal que 
dinamitzava l’Associació de GG.  
. 
 
 
 
 
 
Volen saber que  passarà també amb 
totes les projeccions de futur 
 

 
 
 
 
Regidor: no pot haver una escola 
bressol al barri per densitat de 
població però s esta estudiant una 
proposta amb el consorci d’educació 
de servei d acompanyament infantil ( 
espai infantil).  
La demanda de Casal de GG s ha de 
resoldre en el marc del pla director de 
Vallbona. Ara caldrà fer la planificació 
i encarregar propostes.  
 
El que esta programat i aprovat s ha 
de fer. 
 

El projecte agrovallbona està molt be 
però es parlen de molts desitjos I 
poques concrecions. Com a concreció 
només es visibilitza trasllat del camp 
de futbol i la construcció del pont dels 
dos ulls lligada al soterrament vies del 
tren. 
Agrovallbona hauria de facilitar 
apropar als veïns I veïnes el projecte 
com per exemple  poder continuar 
comprant  les fruites I verdures a l hort 
de l’ Ortuño 
Diuen que l ajuntament va prohibir 
temps enrere que l’Ortuño pogués 
continuar amb la venda de fruites i 
verdures.  

Regidor: Agrovallbona te sentit si es 
veu com una millora econòmica 
laboral I educativa     pel barri. Ha de 
ser una millora en tots els sentits pel 
barri I aquest es el model que hem de 
generar.  
En relació al tema de la venda amb 
els actuals pagesos de la ponderosa 
cal tenir en compte que actualment 
les terres estan conreades per privats 
I per tant ells marquen com volen fer 
la explotació. Es estrany I poc natural 
no continuar amb la venda de 
proximitat dels seus productes a nivell 
més local ( veïns I veïnes del barri) 
però no es una decisió municipal. 
si hi ha hagut algun problema de 
permisos per a la venda en algun 
moment ho clarifiquem  com a  
Districte.  
 
 

 
Demanen que es pugui explicar com 
es manté el Rec i qui ho ha de fer. 
 

 
Regidor: L arranjament del Rec 
comtal es fa amb fons europeus i un 
dels requeriments es que es 
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garanteixi el seu manteniment. El 
consorci del Besos es qui ho 
garanteix. Tan bon punt tinguem 
informació ampliada de com i quan es 
fa us ho facilitarem. 
 
 
 
 

 
En relació al bus a demanda es posa 
de manifest que a pesar de la 
campanya porta a porta que s esta 
fent , al barri hi ha molt bretxa digital, 
sobre tot la gent gran que no sap 
baixar-se l’aplicació ni fer ne us  
 

 
Consellera de barri: El 20 de marc es 
va posar en marxa el nou bus a 
demanda de Vallbona que incorpora 
com a canvi substancial  la  connexió 
de la  zona sud amb zona nord de 
Vallbona I alhora la comunicació amb 
d altres intercomunicadors de 
transport públic ( Plaça Roja/ Trinitat 
Nova).  
Per tal que els veïns I veïnes 
tinguessin informació i 
acompanyament amb aquesta nova 
posta en marxa des de pla de barris  
s’està fent un porta a porta per 
informar als veïns del nou bus a 
demanda I alhora ajudar los a baixar 
l’aplicació i  a ensenyar-lis com l han d 
utilitzar . Us fem retorn de les primers 
dades: s han ates a 552 veïns i 
veïnes, 11 establiments i 162 porta a 
porta. També s’ha fet atenció 
especifica al camp de futbol I a la 
sortida escolar.  
Es farà una segona tongada de porta 
a porta per informar als veïns que no 
es van poder localitzar a la primera 
tongada. 
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Es fa demanda de tarima de bus per 
accessibilitat al C/ Oristà davant el 
numero 3  
 
Demanen dotació de marquesines a 
les parades de bus que no en hi ha 
 
Nit bus arriba al barri però demanen 
que allargui un parell o tres parades 
dins el barri per cobrir tot el barri I 
facilitar el desplaçament nocturns dels 
veïns de Vallbona. 
 
 

Consellera de barri: Es recull I es 
traspassarà la demanda. 
 
 
Regidor: Estan demanades a TMB i 
es van posant de manera paulatina. 
 
Consellera de barri: Es va fer la 
demanda a la reunió que vàrem tenir 
per explicar nou funcionament del bus 
a demanda i  des de mobilitat es van 
comprometre a estudiar ho. 
 
 

Des del Racing Vallbona es reclama 
els informes de l ACA. Diu que s’han 
reclamat en diverses ocasions i 
encara no se’ls  ha facilitat el 
document  des del Dte.  
 
Demanen un document  amb 
compromís per part de Dte de  la 
construcció del nou camp I la 
substitució del camp al lloc d origen 
un cop finalitzades les obres de 
soterrament de les vies per part d’ 
ADIF. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Com a club esportiu Racing Vallbona 
des del 2019 estan demanant tanques 
per delimitació del camp. Les tanques 
tenen un import màxim de 4000 €. No 
entenen perquè no es pot fer aquesta 
inversió per part de Dte. 
 

Regidor: L’Informe de l’ACA us el 
facilitarà el gerent aquesta setmana 
però per la vostra informació l informe 
de l ACA no us aclarirà els dubtes que 
plantegeu.  
 
 No es contempla al document perquè 
respon a les accions d aquest 
mandat. 
El camp de futbol que traslladarem es 
l únic camp possible que es pot fer a 
Vallbona, admet competicions I 
serveis associats per poder ne fer us 
amb qualitat.  
El document signat amb un 
compromís amb ferm de construcció 
del nou camp i retorn posterior del 
camp al lloc original que sol·liciteu, s 
esta estudiant des de Dte  com fer ho. 
Cal tenir en compte a més que la 
signatura d un regidor si no esta a 
govern no es vinculant. 
 
 
 
Regidor: Som conscients de la 
demanda de la tanca. Amb el canvi d 
ubicació del camp no s ha prioritzat 
donada la provisionalitat. Prenem nota 
i veiem de gestionar ho. 
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Es demana que es desbrossi la 
muntanya del davant del Racing 
Vallbona. 
 
 

 
Regidor: Es pren nota perquè es 
contempli en el desbrossament. 
 
 
 

 
Demanen sobre el punt de les obres 
del pont dels dos ulls. 
 
 
 
 
 
Totes les obres I projectes es fan a 
final  de mandat. Protegim escoles, 
transformen els patis…. 
 
 
 
 
 
 

 
Consellera de Barri: Manca permís 
per part d ADIF. 
 A nivell de l Ajuntament està tot a 
punt. Tan bon punt tinguem el permís 
d ADIF començaran les obres. 
 
 
Consellera de barri: Els projectes de 
protegim escoles I transformem els 
patis es fa amb col·laboració amb la 
comunitat educativa per tant els 
tempus s adeqüen a la demanda de la 
comunitat educativa. Ha estat una 
situació coincident. 

No hi ha difusió penjada del consell 
de barri ni dels actes públics que es fa 
al barri. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Regidor:  els cartells de difusió del 
Consell de Barri es  posen sempre. 
Tenim un problema generalitzat 
perquè hi ha zones del Dte on algú de 
manera sistemàtica els despenja.  . 
Des de Dte es  demana evidencia 
fotogràfica de la empresa que penja 
els cartell per garantir ho. 

 
Amb la línia de facilitar serveis a la 
ciutadania es demana si es possible 
la incorporació d algun servei bancari 
al barri o caixer automàtic vinculat als 
punts blaus que diu que l Ajuntament 
esta impulsant. Expliquen que el 

 
.Regidor: Aquests punts no son de l 
Ajuntament. 
L’Ajuntament ha tancat un acord amb 
algunes entitats bancaries per dotar 
de serveis de caixers automàtics als 
llocs on no en hi ha. Es mirarà si aquí 
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servei bancari més proper del barri de 
Vallbona es a ciutat meridiana  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

a Vallbona hi ha previsió d’incorporar  
algun punt d aquests. La dificultat es 
que una de les exigències que fan les 
entitats bancaries es que els caixers 
automàtics han d estar col·locats en 
indrets on tinguin certa protecció 
Hi ha un pla per incorporar 161 punts 
per ubicar caixers automàtics. De 
moment encara no en hi ha cap. Els 
que hi ha ara son itm. 

 
I sense més intervencions, es  dona per acabat el consell de barri.  
 
 


